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Beantwoording technische vragen 

Vergadering   Raadsvergadering  Datum 25-mei-21 

Vragensteller   Nijkamp, ChristenUnie 

Agendapunt/onderwerp 17. Ingekomen stukken (programmabegroting Omgevingsdienst) 

Eenheid   Publieksdienstverlening 

Contactpersoon  M. Borkent 

Contactgegevens  m.borkent@dalfsen.nl  

    0529-488224 

 

Vraag:  

Ontwerpbegroting 2022 en jaarstukken 2020 Omgevingsdienst 

Wat wordt bedoeld met een duurzame begroting in relatie tot het voornemen om de uitgangspunten 

en de opzet van de financiering te herzien? En zijn er ook financiële kaders hiervoor meegegeven?  

Antwoord: 

Door extern onderzoek is geconstateerd dat de begroting van de Omgevingsdienst niet duurzaam is. 

Hiervoor zijn enkele redenen aan te wijzen:  

-de grondslagen voor financiering zijn verouderd,  

-de begroting is gebaseerd op beschikbare middelen uit het verleden en niet op huidige situatie en 

ontwikkelingen, 

-er is een scheefgroei ontstaan tussen wat deelnemers inbrengen en wat zij krijgen 

-er is maar zeer beperkt ruimte om in te spelen op ontwikkelingen. 

Deze constatering maakt dat het begrotingsmodel niet houdbaar is voor de lange termijn en niet past 

bij een organisatie in ontwikkeling. Aanpassen van de begrotingssystematiek zal leiden tot herijken 

van de uitgangspunten van financiering en afrekenen. Op welke wijze dit moet wordt op dit moment 

via een aantal sporen onderzocht. Daarbij worden bijv. de oude grondslagen voor financiering (aantal 

bedrijven, kengetallen etc.) tegen het licht gehouden, en tevens wordt bekeken of de begroting meer 

rekbaar kan worden (om in te kunnen spelen op actuele ontwikkelingen, er is bijv. geen post 

onvoorzien). De insteek is vanaf 2023 een nieuwe duurzame begroting te hebben. In de loop van 

2021 worden de financiële gevolgen, die we nog niet kunnen inschatten, zichtbaar. Er is een grote 

kans dat de uitwerking van dit traject uiteindelijk consequenties heeft voor de reguliere begroting. 

Deze consequenties volgen uit het doorlopen van de sporen en zijn vanzelfsprekend nu op voorhand 

nog niet in beeld.  

Voor het doorontwikkeltraject zijn op voorhand geen directe financiële kaders meegegeven. Echter, 

er is vanzelfsprekend geen sprake van een vrijbrief en er is door diverse deelnemers (waaronder 

Dalfsen) wel aangegeven dat colleges en raden kritisch zullen zijn op de uitkomsten van dit proces en 

dat daarom helder en transparant moet zijn hoe kosten/uitgaven in de begroting een plek krijgen.  


